
Protokół nr 12/2017 

posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 27 września 2017 r., w godz. 8
00

 – 9
15

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak otworzył posiedzenie Komisji 

oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

3. Opracowanie sprawozdania z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Białogardzie za pierwsze półrocze 2017 roku. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXXIX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

 

5. Wolne wnioski i zapytania.  

 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Rewizyjnej jednogłośnie przyjęli protokół nr 11/2017 z dnia 31 

sierpnia 2017 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Rewizyjna opracowała sprawozdanie z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Białogardzie za pierwsze półrocze 2017 roku, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 

Ad.4 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na XXXIX 

Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej 

w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

b)   stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w 

Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II 

w Białogardzie. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, 

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

c) stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, co 

przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych 

w Białogardzie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 

 

 Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w 

Białogardzie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

d) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w 

strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w 

Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu.  

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 

Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w 

Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w 

Białogardzie. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 

Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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e) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w 

strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie, co 

przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie w Branżową 

Szkołę I Stopnia w Tychowie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie w Branżową 

Szkołę I Stopnia w Tychowie. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. 

prof. Jana Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

f) informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 r., co przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 r.  

Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak zapytał Panią Skarbnik czy widzi zagrożenia 

dotyczące realizacji budżetu. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że budżet jest realizowany zgodnie z 

założeniami i nie ma wydatków, które wybiegałoby ponad harmonogram. Stwierdziła, że 

może zdarzyć się sytuacja, że coś zaplanowanego nie zostanie realizowane np. zaplanowane 

są środki na termomodernizację budynku starostwa oraz wymianę źródeł światła w obiektach 

użyteczności publicznej, ale z tego co wie to nic nie dzieje się w tym temacie.  

Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak zapytał o dochody majątkowe. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że sprzedaż działek budowlanych jest 

realizowana w większej wysokości niż była planowana. Dochody dotyczące gruntu pod 

Inkubatorem Technologicznym nie są zrealizowane i nie posiada dokumentów, które by 

wskazywały, że zostaną zrealizowane w najbliższym czasie.  
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Radny – Andrzej Siwek zapytał co się stanie jeśli dochody ze sprzedaży w/w gruntu nie 

zostaną zrealizowane. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że wówczas nie będzie również 

wydatków. Dodała, że oczywiście wskaźniki były by lepsze gdyby ta transakcja została 

zrealizowana – każda sprzedaż majątkowa wpływa pozytywnie na wskaźniki na najbliższe 

trzy lata.  

Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak zapytał dlaczego powiat zrezygnował ze 

sprzedaży w/w gruntu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że powiat nie zrezygnował ze sprzedaży 

w/w gruntu. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

g) informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r., co przedstawia załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu.  

 

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. Poinformowała, że jeśli chodzi o 

przedsięwzięcia to realizacja dotyczy tylko jednego zadania – uproszczonych planów 

urządzania lasów. Zadanie to zostało zrealizowane. Pozostałe zadania związane z środkami 

zewnętrznymi zostaną zrealizowane w drugim półroczu 2017 roku. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 r, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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h) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017, co przedstawia załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017. Poinformowała m.in., że jedną ze zmian która 

ma odniesienie zarówno w dochodach i wydatkach jest wpisanie trzech projektów 

finansowanych ze środków unijnych: „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja”, „Nowa 

jakość kształcenia”, „Działania przeciw wykluczeniu w powiecie białogardzkim”. Następnie 

pokrótce omówiła realizację każdego z projektów. Odnośnie dochodów i wydatków w 

wysokości 4.741.587,68 zł. poinformowała, że po stronie dochodów jest to rozliczenie 

nakładów finansowych poniesionych przez powiat na inwestycje związane z budową bloku 

operacyjnego. Przypomniała, że inwestycja ta jest prowadzona na działce, która jest 

własnością spółki Regionalne Centrum Medyczne w Białogardzie. Po stronie wydatków 

kwota ta zostanie przeznaczona na podniesienie kapitału zakładowego spółki Regionalne 

Centrum Medyczne w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak zapytał dlaczego w tym roku te wszystkie 

wydatki związane z budową bloku operacyjnego mogliśmy potraktować jako dochód.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że środki na realizację bloku 

operacyjnego były planowane w budżecie powiatu przez kilka lat. Wspomniana kwota 

dotyczy nakładów księgowych. Zgodnie z zapisami Kodeksu Cywilnego jest to należność dla 

powiatu od właściciela gruntu – powiat poniósł nakłady na gruncie, który nie jest jego 

własnością i może żądać od właściciela gruntu poniesionych nakładów.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że kwestia ta została podniesiona 

podczas kontroli Najwyższej Izby Kontroli w powiecie i w spółce RCM w Białogardzie.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał na jakich zasadach Centrum Dializa ponosi nakłady na 

budowę bloku operacyjnego. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że na podstawie umowy dzierżawy 

szpitala. Oświadczył, że w umowie jest zapisane, że spółka ma doprowadzić do tego, aby 

szpital odpowiadał wymogom, a jedynym z wymogów jest dokończenie budowy bloku 

operacyjnego.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał kto będzie właścicielem bloku operacyjnego. 

Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że spółka Regionalne Centrum Medyczne w 

Białogardzie.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał co się stanie w sytuacji kiedy spółka Centrum Dializa 

wypowie umowę dzierżawy. 

Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że wówczas rzeczoznawca wyceni nakłady 

jakie spółka CD poniosła w związku z tą inwestycją.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy należy rozumieć, że ta kwota dotyczy operacji czysto 

księgowej pomiędzy powiatem, a spółką RCM. 

Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że jest to rozliczenie wzajemnych 

zobowiązań  i należności pomiędzy dwoma podmiotami prawnymi. 

Białogardzki – Tomasz Hynda przypomniał, że to nie są jeszcze wszystkie nakłady jakie 

powiat poniósł na szpital. Powiat oczekuje na rozliczenie projektu, który jest realizowany 

przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty, a dotyczy modernizacji systemów 

grzewczych. W szpitalu w ramach w/w projektu zmodernizowano kotłownię i założono 

solary. W momencie kiedy program zostanie rozliczony przez instytucję wdrażającą powiat 

otrzyma środki finansowe, które również przekaże do spółki RCM.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał o wydatki w wysokości 45 tys. zł – koszty postępowania 

sądowego i prokuratorskiego – komu zostały wypłacone. 
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Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że są to opłaty sądowe. 

Radny – Andrzej Siwek stwierdził cyt.: „swego czasu na jednej z sesji pytałem czy powiat 

skorzystał cokolwiek na przystąpieniu do tzw. grupy zakupowej. Były kiedyś takie szumne 

zapowiedzi, ten temat w mieście był przerabiany. Do dnia dzisiejszego takiej informacji nie 

mam (…) czy powiat po przystąpieniu do grupowego zakupu energii elektrycznej coś na tym 

skorzystał.” 

Radny – Andrzej Siwek zapytał Panią Skarbnik czy jest w stanie powiedzieć jakie nakłady 

od początku ubiegłej kadencji powiat wydatkował na szpital.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że wszystkie te dane są zawarte w 

sprawozdaniach finansowych w rozdziale 851.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda odnosząc się do grupowego zakupu energii 

poinformował, że jest to bardzo uciążliwe ponieważ operatorzy z dużą zwłoką przekazują 

rachunki za tą energię np. w tym roku jednostki płacą zobowiązania za 2016 rok. 

Poinformował również, że obecnie trwa modernizacja spółki Zakład Energetyki Cieplnej w 

Białogardzie, która to również zaproponowała zbiorowy zakup energii i ciepła. Oświadczył, 

że temat ten będzie przedmiotem posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2017. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2017. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2017, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

i) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 

2025, co przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 2025.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 2025. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 2025, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Ad.5 

Radny – Andrzej Siwek oświadczył, że uzyskał informację, że wykonawca bloku 

operacyjnego opuścił inwestycję, ponieważ inwestor nie uregulował należności. Radny 

poprosił o sprostowanie tej informacji. Poinformował również, że podobno prezes spółki 

Centrum Dializa w styczniu br. wyprowadził środki finansowe w wysokości 15 mln zł do 

spółki Centrum Dializa 2, a następnie spółka ta została sprzedana. W tej sytuacji można 

podejrzewać, że spółka Centrum Dializa nie dysponuje kapitałem i dlatego banki nie wyraziły 

zgody na kredytowanie. Radny zwracając się starosty i wicestarosty oświadczył, że jest to 

sygnał, aby przyjrzeć się tej sprawie i sprawdzić spółkę Centrum Dializa, która prowadzi nasz 

szpital.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że wczoraj po zakończonej sesji Rady 

Powiatu sprawdzono spółkę Centrum Dializa w Krajowym Rejestrze Sądowym. Odnośnie 

inwestycji związanej z budową bloku operacyjnego poinformował, że wykonawca robót miał 

podpisaną umowę z Centrum Dializa na zamknięcie stanu surowego. Prace zostały wykonane 

i obecnie oczekuje na zapłatę za swoje usługi.  

Przewodniczący Komisji  - Andrzej Nowak  zapytał jakie jeszcze są potrzebne nakłady, aby 

blok operacyjny został ukończony.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że dotychczasowy wykonawca złożył 

również ofertę wykonania prac wewnątrz budynku. Starosta oświadczył, że nie zna wartości 

tej oferty. Dodał, że Centrum Dializa wystąpiła również do innych firm o wycenę tych prac.  

Przewodniczący Komisji  - Andrzej Nowak  zapytał czy jest termin do kiedy ten blok musi 

zostać ukończony. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że zgodnie z obecnie obowiązującymi 

przepisami blok musi być wybudowany do końca grudnia 2017 roku. Dodał, że 60 % szpitali 

w Polsce nie spełnia tego wymogu. 

Radny  - Andrzej Siwek złożył wniosek o zwołanie w najbliższym czasie posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej w sprawie Spółki Invest – Park. Oświadczył, że dla niego bezpłatne 

użytkowanie przez Stowarzyszenie Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych w Białogardzie 

tylu hektarów, przez tyle lat to kwota około 3 mln zł. Zdaniem radnego bezpłatne 

użytkowanie oraz bezpłatne przekazanie 45 hektarów do Invest – Parku, a później sprzedaż 

tych gruntów jest naruszeniem prawa.  

 

Ad.6 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Rewizyjnej 

 

Andrzej Nowak 


